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Bohuslän-I)al OF styrelsemöte
2025-06-05 26-36

Protokoll
Torcdag 5 iuni kl. 17:00-{9.30
Plats: Hans-Erik Ringström Bäckevall2l, Håby Munkedal
Närvarande: Mats Blom, Hans-Erik Ringström, Jim Mattsson, Peo Johansson

Nr Ärende

§ 26 Föregående mötesprotokoll § 15-25.
Uppföljning...

§ 16, ny egen punkt nedan § 27

§ 17, uppföljning nedan via § 28

§ 18, uppföljning ang DM/USM under september § 29 B

§ 22, uppföljning av Jimmys inspel § 31 D

§ 24, uppföljning valberedningen § 33

Beslut: Styrelsen beslutar lägga protokollet till handlingarna.

§ 27 Heldag styrelsens inre arbete
Styrelsen beslöt vid förra sammanträdet att genomffira en planeringsdag innan
sommaren. Mats fick i uppdrag att kontakta RF/SISU för hjälp med lokal samt
handledning under dagen. Planeringsdagen sker i samarbete med RFISISU
som leder dagen. Frågeställningar som skall diskuteras är bl.a. policy för
styrelsen, hur vi fördelar arbetet i styrelsen, handlingsplan för BDOF
(nuvarande går ut 2025) mm.

Beslut: Planeringsdagen blir den 28 juni 10.00 - ca 15.00 på Anfasteröd
Gårdsvik, Ljungs Aker 112, Llungskile. En representant för valberedningen
bjuds in att delta i planeringsdagen.

§ 28 Utveckling av arrangemang
Ska vi genomföra en undersökning hur föreningarna vill utveckla våra
arrangemang utifrån Jims tidigare inspel.

Beslut: Frågeställningen tas upp som en punkt på föreningsledarträften 22
november 2A25. Datum samt programpunkten läggs snarast ut på vår hemsida
med en uppmaning till klubbarna att fundera på hur vi kan göra våra
arrangeman g attraktiva.

§ 2e Rapporter
A. Ekonomi; Hans-Erik redogör för det ekonomiska läget. Vi följer budget. För

näryarande har vi ett faktiskt överskott på 11 000 kr.

B. Kommittåer: Jim rapporterar från ungdomskommittön. Kommitt6n tror att
man spräckt budgeten på Unionsmatchen då fler än vad som beräknats
deltog. Många fina resultat av våra ungdomar. Nästa år kommer många
12 åringar. Det kommer förmodligen att saknas tävlingsdräkter.

Beslut: Styrelsen är positiv till att köpa in fler tävlingsdräkter. Kommittön
uppmanas att inkomma med kostnadsförslag.
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Rapport från tävlingskommittön. DM sprint och DM sprintstafett lockade
många deltagare. Det finns en del erfarenhet från sprintstafetten som
behöver diskuteras och överföras till nästkommande arrangör.

C. SOFT: Linus Olsson representerade BDOF på webb-mötet med SOFT den
27 ma1. Linus har förhinder att delta i dagens möte varför rapporten uteblir.

§ 30 Värdetävlingar
Brev till föreningar 1 OMilaA/ärdetävlingar.
Breven till föreningarna är utskickade och presenterade på vår hemsida. Sista
dag att svara ärsatttill 1 juni. 12 föreningar har inkommit med svar. 6
föreningar har svarat att man är positiva till att BDOF går vidare med frågan
om att arrangera 1OMila. Tre föreningar är intresserade av att ensamma eller
tillsammans med andra föreningar arrangera värdetävlingar typ SM och
Swedish League medan 4 föreningar kan tänka sig Götalands Mästerskap och
Unionsmatchen.

Beslut: Svaren från föreningarna skickas ut till alla föreningar. Mats kontaktar
de föreningar som varit positiva till 10Mila med förslag att man bildar en
arbetsgrupp för vidare arbete. Svaren angående värdetävlingarna skickas till
tävlingskommittön som underlag för vidare diskussioner med SOFT. Materialet
skall även diskuteras på föreningsledarträffen.

§ 31 Uppskattning
Hur kan förbundet stimulera verksamheten som bedrivs av våra föreningar?
Kan det vara att premiera duktiga ledare, framgångsrika enskilda orienterare,
framgångsrika klubbar på DM eller något annat,

Beslut: Frågan tas upp på föreningsledarträffen. Styrelsen tittar vidare på hur
andra förbund gör, t.ex. iVästgötatoppen.

Uppföljning av Jimmys funderingar hur en förening kan ufuecklats bäst tas upp
på nästa styrelsemöte.

§ 32 Kalendarium 2A25
A. SOFT -möten, 25 juni, 10 sep, 20 okt.

Beslut: Peo representerar BDOF vid nästa webbmöte med SOFT den 25
juni.

B. SOFT ordförande konferens 15-16 november. Frågan om vem som deltar
hålls öppen.

C. Kommittömöte 2026 (datum, plats och innehåll?)

§ 33 Valberedning
Uppföljning möte med valberedningens sammankallande, Mats Hallsten.

Beslut: Justerade protokoll skickas till sammankallande i valberedningen,
Mats Hallsten. Peo skickar även ut agenda samt kommande
sammanträdesdagar.

§ 34 Policy f«ir intressekonflikter
Diskussion - information kring SOFT:s policy.

Beslut: Punkten behandlas på nästa styrelsemöte
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§ 35 Övriga frågor
Hans-Erik har haft en dialog med RF/SISU Susanne Eriksson angående
rapportering av lär-timmar mm.

Beslut: Styrelsen ser inte att det finns mojlighet att kombinera en lär-grupp
med våra styrelsemöten men uppmanar våra kommittöer att rapportera in
planeringsmöten mm som faller inom ramen för systemet.

Hans-Erik kommer att besöka föreningsarkivet i Uddevalla för att se vad BDOF
förvarar där.

§ 36 Nästa möte

Tisdag 26 augusti k|.17.30 hos Jim Mattsson, Lundby 251, Dals Ed.

Kommande sfyre/se möten 25 september, 21 oktober och 4 november

Vid protokollet Justeras

illfr
( vtats
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Blom
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